
 

 

Ajankohtaiset asiat 
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HYTE- ja osallisuuspalvelualue: Kouluterveyskyselyn tuloksien 
läpikäynti, esittelijänä Merja Kaija. 
 
Nuorisovaltuuston jäsenet kertovat kuulumiset kuntien 
nuorisovaltuustoista mm. käsittelyssä olevista asioista.  
Avoimen haun kautta valitut jäsenet voivat kertoa itselleen 
ajankohtaisia asioita.  

 
  Nuorisovaltuuston edustajat kertovat kuulumiset perhe- ja  
 vammaispalveluiden lautakunnasta ja aluevaltuustosta.  
 

Nuorisovaltuustolle on annettu tiedoksi Tampereen yliopiston 
opiskelijoiden Akseli Tiensuun ja Anni Jäntin tutkimusraportti 
”Hyvinvointialueiden vaikuttamistoimielimet kansalaisosallistumisen 
kanavina” 
 
Nuva ry julkaisee keskiviikkona 17.1 Nuorisovaltuustoselvityksen. 
Kaikilla valtuutetuilla mahdollisuus osallistua tilaisuuteen 
sähköposteihin jaetun linkin kautta. Tilaisuudessa nuorisovaltuuston 
puheenjohtaja pitää puheenvuoron Pohjois-Savon nuorisovaltuuston 
toiminnasta ja kokemuksista tähän mennessä sekä mahdollisista 
tulevaisuuden odotuksista. 

 
 Muut ajankohtaiset asiat. 
 
 
Päätösehdotus 

 
Päätös HYTE- ja osallisuuspalvelualueelta kouluterveyskyselyn tuloksia 
esitteli Säde Rytkönen, Merja Kaija ja Marika Lätti. 
 
Streamfluence-hanketta esitteli nuorisovaltuustolle Marjo Kolehmainen Humakista ja Sami 
Partanen Savoniasta. Hanketyö etenee ohjaajan palaverilla jonka jälkeen nuorisovaltuusto 
aloittaa konkreettisesti yhteistyön. Kummankin tahon esittelijät olivat läsnä kokouksessa 
asioiden käsittelyn ajan. 
 
Nuorisovaltuusto merkitsi tiedoksi kuntien ja lautakuntien kuulumiset. 
  
 


